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Desconfiança dels sindicats de TVE sobre el compromís del nou president de l'ens

El comitè d'empresa de TVE a Sant Cugat veu amb
'desconfiança' el compromís del nou president de RTVE,
Alberto Oliart, de potenciar la producció d'aquest centre
territorial. Segons els representants dels treballadors, la
producció de continguts audiovisuals s'està externalitzant per
motius econòmics, cosa que, pels sindicats, prova la minva de
producció dels estudis de la nostra ciutat i justifica el malestar
dels treballadors.

El president del comitè d'empresa de TVE a Sant Cugat, Álvaro Tena, ha explicat a Cugat.cat que els
treballadors ja estan acostumats a què successius directius 'de fora' prometin solucions als problemes laborals i
de producció que no s'acaben complint. Segons Tena, aquests directius visiten els estudis de Sant Cugat 'per
fer carrera', i no pas per resoldre situacions concretes.

Tena ha explicat a Cugat.cat què esperen els treballadors del nou president de RTVE.

Álvaro Tena: Esperem que el senyor Oliart no hagi vingut aquí a fer carrera. Esperem que amb ell les
coses canviïn.

Álvaro Tena ha recordat que el malestar dels treballadors de TVE a la nostra ciutat es manté, perquè ja s'han
incomplert altres compromisos.

Álvaro Tena: Ja ens va dir que farien coses que després no es van fer. Esperem que això no torni a
passar.

Les declaracions de Tena s'emmarquen en la visita d'aquest dilluns del nou president de RTVE, Alberto Oliart,
a la seu de la cadena a la nostra ciutat, on ha afirmat que Sant Cugat és 'un centre clau de producció'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/48723.html
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